
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Roland Gustbée (M) 

Hur kan Region Kronoberg garantera 

möjligheten till vård i livets slutskede i 

hemmet? 

Hur går arbetet med att införa hospice i Region Kronberg? Den frågan ställde 

jag skriftligen till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Roland Gustbée (M) 

i mars 2019. 
 
Bakgrunden till min fråga var de beslut som regionfullmäktige fattat, både i 
budget och till följd av en motion i ämnet, kring att utreda hur behovet av 
hospice såg ut och redogöra för hur läget i den palliativa vården i länet såg ut. 
Frågan diskuterades kort på regionfullmäktige 24 april 2019. 
 
Ansvaret för palliativ vård delas mellan region och kommun. Nu har jag fått 
signaler om att Ljungby kommun gör förändringar i sin hemvårdsorganisation, 
vilket bland annat påverkar resursteamet och sjuksköterskorna i det, och att 
detta kan få konsekvenser för de kronobergare som väljer att vårdas hemma i 
livets slutskede. 

 
Med anledning av ovanstående vill jag ha svar på följande frågor: 

1. Vad kan Region Kronoberg göra för att garantera att alla kronobergare 

som befinner sig i livets slutskede och vill få ett avslut i hemmet får 

det? 

2. Hur påverkas möjligheten att vårdas i hemmet i livets slutskede i och 

med förändringarna i Ljungby kommuns hemvårdsorganisation? 
 

Robert Olesen (S) 

2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 
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